



## تعميم GACA Circular

**To:** National air carriers operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia.

إلى: الناقلات الجوية الوطنية العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية.

**Subject:** Compliance of notifying GACA before launching new destinations or changing flight schedules for existing destinations.

الموضوع: الالتزام بإشعار الهيئة العامة للطيران المدني قبل الإعلان عن تدشين محطات جديدة، أو تغيير جداول الرحلات المسيرة للمحطات الحالية.

### Reference:

المرجع:

- Article (23, 26) of the Civil Aviation Law.

- المادة (٢٣ ، ٢٦) من نظام الطيران المدني.

### Instructions:

التعليمات:

National Air Carriers shall comply with the following:

على الناقلات الجوية الوطنية الالتزام بالآتي:

- National carriers must notify GACA before launching of new destinations, canceling existing destinations or changing flight schedules for existing destinations, for domestic and international flights.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders. Legal procedures shall be initiated against violators who will be held responsible.

- يجب على الناقلات الوطنية إشعار الهيئة العامة للطيران المدني قبل الإعلان عن تدشين محطات جديدة أو إلغاء محطات قائمة، أو تغيير جداول الرحلات المسيرة للمحطات الحالية، وذلك للرحلات المحلية والدولية.
- إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي  
Executive Vice President for Economic Policies and international Cooperation

